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Så er sommeren for alvor skudt i gang... og sikke et vejr vi er startet ud med.

Her hos FællesBo må vi indrømme, at vi ser frem til at holde lidt sommerferie. Til august ved vi 
nemlig, at der bliver fuldt tryk på igen, når der skal afholdes 84 afdelingsmøder. Vi kan kun opfor-
dre til, at du allerede nu sætter kryds i kalenderen – tjek listen på side 8 og 9 og se, hvornår dit 
afdelingsmøde finder sted. Du har stadig god tid til at overveje, om du synes, noget skal ændres i 
din afdeling og stille det som forslag til afdelingsmødet. 

Vi fortsætter vores artikelserie ’Mennesker i Midten’ med et besøg hos Ulrich Fleron Wisth på 
Elmegade i Hammerum. Ulrich er født fysisk handicappet; mangler sine lårben og venstre hånd 
ligner ikke den højre. Han måler 123,4 cm i højden, men hvad han måske mangler i højden, har 
han til gengæld fået i rigelige mængder af fightervilje, ukuelighed og charme.

Læs en reportage om årets tilbagevendende kursusweekend – denne gang fra Fredericia, hvor 
knap 90 beboerdemokrater i juni var samlet til et par udbytterige dage. De blev fodret med 
spændende indlæg – denne gang fra blandt andre Klods Hans for viderekomne, som opførte et 
forumteatre, hvor de tog fat på nogle af hverdagens dilemmaer og udfordringer, der kan opstå, 
når man bor tæt sammen i en boligafdeling.

Årets repræsentantskabsmøde blev afholdt tirsdag den 23. maj i MCH Herning Kongrescenter. 
På mødet blev næstformand Mona Hedegaard genvalgt. Læs mere om mødet på side 5. 

Du får som sædvanligt kort nyt om administrationens arbejde og om, hvad der rører sig på
Peter B. Mortensens bord. Og så giver vi dig naturligvis et indblik i, hvad der rører sig hos os i 
organisationsbestyrelsen. 

På side 19 finder du krydsordet, og løser du opgaven og finder løsningsordet, kan du sende det 
ind til os og deltage i konkurrencen om et fint lille keramikflag. 
FællesBo ønsker alle en hyggelig og afslappet sommer. Næste udgave af Til enhver Lejlighed
kommer til september, men du kan som altid følge med på Facebook og på fællesbo.dk.

Med venlig hilsen 
Organisationsbestyrelsen for FællesBo

Ferie, ferie ferie

VIL DU HAVE NOGET MED I BLADET?  
Har du, eller kender du nogen, som bor hos FællesBo, der har en god nyhed eller 
historie? Så er du meget velkommen til at give et tip til kommunikationsmedarbejder 
Karin Nygaard Sørensen på mail: kans@faellesbo.dk eller på telefon: 96 26 58 34.
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Nye ansigter hos FællesBo 
ANDERS PAPE STENSGAARD  er 1. april ansat som projektleder i projektafdelingen. Anders er blevet ansvarlig for 
flere af FællesBos store renoveringer. 

HENRIK CORNELIUS SKIBSTED  er 11. april 2023 ansat som ejendomsfunktionær i Område Syd. 

CAMILLA BECH GODSKESEN  er ansat i et fleksjob 10 timer om ugen som ejendomsfunktionær i Område Øst - 
hovedsageligt på Holtbjerg. 

Ny økonomichef
Bruno Bak Nielsen er ansat som ny økonomichef hos FællesBo og overtager stillingen 
efter Søren Mortensen. Bruno startede 1. maj og efter et par måneder, hvor han 
bliver ført godt ind i opgaverne, startede han formelt i stillingen 1. juli. 
Søren Mortensen drosler lidt ned men bliver i FællesBo, hvor han primært skal 
varetage økonomiopgaver omkring helhedsplanerne. 

Hjertelig velkommen til jer alle.

Sikkert genvalg til 
erfaren næstformand 

Et enstemmigt repræsentantskab besluttede til 
repræsentantskabsmødet den 23. maj i Herning 
Kongrescenter, at Mona Hedegaard fortsætter på 
posten som næstformand for FællesBo de næste 
to år. Mona Hedegaard fik 100% opbakning fra de 
96 fremmødte repræsentantskabsmedlemmer. 

Mona Hedegaard blev valgt ind i organisations-
bestyrelsen i 2013, og har siden 2021 haft posten 
som næstformand. Én af hendes boligpolitiske 
hjertesager er at arbejde for, at FællesBo er et 
godt sted at bo med attraktive og sunde boliger, 
der er til at betale – uanset om de ligger i Herning 
by eller oplandet. 

– Jeg er meget glad og taknemmelig for genval-
get og glæder mig til at fortsætte på posten som 
næstformand. Jeg brænder for arbejdet i orga-
nisationsbestyrelsen og har fortsat stor lyst og 
energi til som næstformand, at være med til at 
udvikle FællesBo. Vi går en spændende tid i møde 
med gennemførelse af mange helhedsplaner og 

implementering af vores Vision og Mission 2023 
– 2027, siger næstformand Mona Hedegaard om 
arbejdet i de kommende to år. 

Repræsentantskabet genvalgte desuden følgende 
medlemmer til bestyrelsen: 
Dinna Andrup Madsen, Jesper Schreiber og Mette 
Østergaard. Derudover blev Henriette Lytorp afd. 
019 Mindeparken og Palle Frost Mortensen afd. 
236 Vinkelvej og Danmarksgade valgt ind i besty-
relsen. Palle Frost Mortensen er valgt for et år, og 
de øvrige fire bestyrelsesmedlemmer er valgt for 
to år. 

Organisationsbestyrelsen består derudover af: 
Formand Finn Stengel Petersen, Bo Kristensen, 
Freddy Trans Horsleben og Sarah Primdahl. Med-
arbejderrepræsentanten blev valgt fredag den 
26. maj, og Mette Junge Povlsen blev genvalgt til 
posten. 
Som suppleanter blev valgt: Karina Gregersen og 
Ulrich Fleron Wisth.

Mona Hedegaard blev genvalgt som næstformand for bolig-
organisationen FællesBo. Hun glæder sig til, sammen med 
de øvrige kollegaer i organisationsbestyrelsen, at fortsætte 
arbejdet med at videreudvikle FællesBo. 
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Har du et forslag til din afdeling?
Efter sommerferien er det tid for de årlige afdelingsmøder. Det 
betyder, at det er nu, du kan få indflydelse på dagligdagen i din 
afdeling. Det er til afdelingsmødet, din stemme bliver hørt, hvis du 
har et godt forslag til en ændring i din afdeling.

BOR DU I EN AFDELING MED EN AFDELINGSBESTYRELSE
Forslag sendes til formanden for din afdelingsbestyrelse.

BOR DU I EN AFDELING UDEN EN AFDELINGSBESTYRELSE
Forslag sendes til FællesBo, Nygade 20, 7400 Herning, 
att.: Heidi Andersen. Eller på mail til hand@faellesbo.dk

Regnskaber for 2022 kan ses på fællesbo.dk
Alle regnskaber fra FællesBos afdelinger er nu godkendt og lagt på WWW.FÆLLESBO.DK under afdelingssiderne. 

Send dit forslag 
hurtigst muligt
Forslag skal være formanden 
eller FællesBo i hænde senest 
14 dage før afdelingsmødet, 
men send det gerne ind 
før, hvis muligt – det 
er en stor hjælp. 

Ingen udlejning via AirBnB
Sommerferien står for døren, og det kan være fristende at forsøge 
at tjene lidt ekstra ved at leje sin bolig ud.

Når du bor til leje hos FællesBo, er det dog ikke tilladt at udleje 
din bolig via Airbnb eller andre udlejningstjenester. Det er i strid 
med almenlejeloven og kan medføre, at du bliver sat ud af din bolig.

Så har du tænkt dig at udleje din bolig, mens du er på ferie, eller blot 
for at tjene lidt ekstra, så skal du have ændret den plan. 

Herning Kommune inviterer igen i år i samarbejde med Herning 
Idrætsråd, Kulturelt Samråd og kommunens forenings- og kulturliv 
alle skolebørn i 0. - 10. klasse til ferieaktiviteter i skolernes sommer-
ferie.

En lang række foreninger og kulturelle institutioner tilbyder spæn-
dende aktiviteter med masser af muligheder for alle aldersgrupper. 
Der er en bred vifte af kreative, musiske, oplevelsesmæssige og 
idrætslige tilbud. Langt de fleste aktiviteter er gratis, mens nogle få 
koster lidt.

Læs mere på hjemmesiden aktivferie.herning.dk

Er du klar til en 
aktiv og fed 

sommer?

Spændende sommerferie- 
aktiviteter for børn i 
Herning Kommune 
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Lodsedler og pant blev til en sjov 
udflugt til Djurs Sommerland
12 unge i alderen 10-14 år fra Plads til Forskels ung-
domsklub GAK har brugt foråret på at samle penge ind 
til en udflugt til Djurs Sommerland. Pengene blev tjent 
på salg af lodsedler for Børnehjælpsdagen og indsamlet 
pant. De unge bor alle i Lyngbyen i Gullestrup.

Udflugten var en del af en weekendtur med ungdoms-
klubben GAK, og de unge bestemte selv, at det netop 
skulle være Djurs Sommerland, som pengene skulle bru-
ges på. Og den helt store attraktion var selvfølgelig Djurs 
Sommerland, men det blev også til vandkantsbadning ved 
Fjellerup strand, sæler og solnedgang. Med på turen var 
Malene Jakobsen og Martin Kjær fra Plads Til Forskel. 

– Det var en dejlig oplevelse at se dem smelte sammen 
til én flok, og at se stoltheden over selv at realisere de-
res drøm om turen, fortæller Malene Jakobsen. - Flere 
har allerede spurgt, om vi kan arrangere en tur mere til 
efteråret, for de drømmer om at lykkedes med endnu 
flere fede ting i fællesskabet, tilføjer hun.
 
I området er der øje for de unges lyst til at tjene til lidt 
ekstra sjov. I samarbejde med afdelingsbestyrelsen i 
Lyngbyen er der derfor allerede planer om, at de unge 
skal tjene penge gennem bl.a. sodavandssalg til årets 
Sankt Hans fest. 

Åbningstider i 
sommerferien 
– uge 26-31
BOLIGBUTIKKEN OG 
TELEFONEN : 
Mandag – tirsdag kl. 10.00-13.00 
Onsdag lukket 
Torsdag kl. 13.00-16.30 
Fredag lukket. 

Læs årsrapporten 
for 2022
Har du lyst til at læse om, hvordan 
udviklingen er gået det sene-
ste år i FællesBo, kan du læse 
årsrapporten, som nu ligger 
klar. Du finder den på www.
faellesbo.dk under punktet 
’om FællesBo’, ’Økonomi og 
rapporter’.  
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Afdelingsmøder 2023
AFD. NAVN BY DATO KL.

1 Herninglund Herning 15.08 18.00

2 Nørgaardsparken Herning 17.08 18.00

3 Skoleparken Herning 22.08 18.00

4 Sabroesvej Herning 14.08 18.00

5 Tietgensgade, Thrigesvej mv. Herning 16.08 18.00

6 Eegholmen Herning 31.08 18.00

7 Monradsgade Herning 31.08 16.30

8 Niels Bohrs Vej Herning 23.08 18.00

9 Ørstedgården Herning 05.09 18.00

10 Silkeborgvej Herning 14.09 18.00

11 Odensegården Herning 07.09 18.00

12 H C Ørsteds Vej Herning 24.08 18.00

14 Elmegården Herning 14.08 18.00

15 Sprogøvej Herning 10.08 18.00

16 Sjællandsparken Herning 12.09 18.00

17 Slagelsegade Herning 22.08 18.00

18 Holbækvej Herning 26.09 16.30

19 Mindeparken Herning 14.09 18.00

20 Knudsvej Herning 21.09 18.00

21 Gormsvej Herning 29.08 18.00

22 Kaj Munks Vænget Herning 18.09 18.00

23 Gormsvej og Thyrasvej Herning 31.08 18.00

24 Valdemarsvej og Thyrasvej Herning 24.08 18.00

25 Valdemarsvej Herning 22.08 18.00

26 Nis Petersens Gård Herning 29.08 18.00

100 A. I. Holms Vej Herning 30.08 16.30

101 Møllevænget Herning 11.09 18.00

103 Ny Møllevej Herning 22.06 18.00

104 Fredhøj Herning 21.09 18.00

105 A. I. Holms Vænget Herning 05.09 18.00

106 Sønderager Herning 07.09 17.00

107 Porshøj Herning 30.08 18.00

108 Frejasgade og Danasvej Herning 04.09 18.00

109 Ringparken Herning 29.08 18.00

110 Gyvelvej Herning 28.08 18.00

111 Heimdalsvej og Gefionsvej Herning 10.08 18.00

112 Fenrisvej Herning 21.08 18.00

113 Ydunsvej og Baldersvej Herning 22.08 18.00

114 Teglparken Herning 17.08 18.00

167 Kastanievej 5 og 7 Sunds 21.08 18.00

200 Lyngbyen Herning 07.09 18.00

210 Fredbovej Sunds 14.09 17:00
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AFD. NAVN BY DATO KL.

211 Kastanievej Sunds 24.08 18.00

212 Linåtoften Sunds 10.08 17:00

213 Kastanievej Sunds 11.09 18.00

220 Troldbjergvej og Simmelkær Hovedgd. Herning 14.09 18.00

230 Kløvervej og Markvænget Aulum 22.08 18.00

231 Anemonevej Aulum 24.08 18.00

232 Østertoft og Østervang Aulum 18.09 18.00

233 Rosenvænget Aulum 17.08 17:00

234 Skolegade, Kastaniealle Aulum 17.08 11.00

235 Danmarksgade og Rørparken Aulum 20.09 18.00

236 Vinkelvej og Danmarksgade Aulum 04.09 18.00

237 Aulum Midtby Aulum 15.08 10.00

250 Enebærvej, Østvænget mv. Aulum 06.09 17.00

260 Skolestien, Bredgade, Vestparken Haderup 05.09 18.00

270 Jens Jensens Vej Haderup 31.08 11.00

271 Lyng- og Egeskrænten og Tjørnevej Haderup 22.08 18.00

300 Tolstedparken Herning 12.09 17.30

301 Klokkeparken Herning 07.09 18.00

302 Højen, Gjellerup Herning 05.09 18.00

310 Toftevænget, Hammerum Herning 17.08 17.00

311 Toftevænget, Hammerum Herning 17.08 17.00

312 Markvænget, Hammerum Herning 15.08 17.30

313 Jernbanegade, Hammerum Herning 10.08 16.30

314 Hammerum Hovedgade Herning 10.08 18.00

400 Gadegårdsvej, Lind Herning 07.09 17.00

401 Vestparken Herning 29.08 18.00

402 Præstevej, Akelejevej, Margrethevej Herning 15.08 17.30

403 Adelvej Herning 24.08 18.00

410 Landsbyprk. Møllevænget P.S gård Kibæk 12.09 18.00

411 Møllegrdv., Brinkev., Holm Prk. Kibæk 13.09 18.00

412 Bekkasinvej Kibæk 14.09 18.00

413 Sønderbro Kibæk 18.09 16.00

414 Kastanie Alle, Sandfeld Alle, Rønne Alle Kibæk 24.08 14.00

415 Enghaven Kibæk 07.09 11.00

420 Birkebækv., Skovbjerg Allé Herning 21.09 17.30

430 Engholmv., Nørreg. mv. Sdr. Felding 06.09 17.30

431 Tømmergården Sdr. Felding 14.09 11.00

500 Bytoften, Tjørring Herning 24.08 18.00

510 Sydgaden Herning 14.08 17.00

511 Snejbjerg Hovedgade Herning 31.08 18.00

520 Ørrevej Herning 31.08 17.00

530 Vestergade Vildbjerg 21.08 18.00

Sæt
kryds i

kalenderen
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  Jeg har altid 
været noget af 
en fighter
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I et af de hyggelige rækkehuse på Elmegade i Hammerum i FællesBos afdeling 311, bor Ulrich Fleron 
Wisth på 3. år.  Ulrich blev født i 1973 og er opvokset i en lille landsby, der hedder Græse, som ligger 
udenfor Frederikssund. Ulrich er født fysisk handicappet; mangler sine lårben og venstre hånd ligner 
ikke den højre. Han måler 123,4 cm i højden, men hvad han måske mangler i højden, har han til gen-
gæld fået i rigelige mængder af fightervilje, ukuelighed og charme.

Af Tine Alexandersen

– Jeg er opvokset hos min mormor, fordi min mor fik 
en fødselsdepression efter min fødsel. Denne diagnose 
fandtes ikke rigtigt i 1973, hvor jeg er født, så jeg flyt-
tede hjem til min mormor og morfar. Det var egentlig 
meningen, at jeg skulle være flyttet på en beskyttet 
institution, fordi jeg er født handicappet, men det ville 
min mormor og morfar ikke høre tale om, så jeg blev 
boende hos dem.
Senere var planen, at jeg skulle flytte hjem til min mor, da 
jeg fyldte 10 år, men det kunne ikke lade sig gøre, for hun 
havde lige købt hus med sin mand, så det passede ikke 
rigtigt ind. Derfor blev jeg hos mormor og morfar frem til 
jeg som 19-årig flyttede til København, fortæller Ulrich.

Ikke pakket ind i vat
Det var lidt usædvanligt, at Ulrich voksede op hos sin 
mormor og morfar, for dengang blev handicappede 
børn almindeligvis anbragt på en institution. Det var 
heller ikke helt uden omkostninger for mormoderen, 
som flere gange blev anklaget for børnevold.
Min mormor havde den holdning, at jeg skulle lære at 
blive så selvhjulpen som muligt, og ikke pakkes ind i vat. 
Så fuldstændigt som andre børn faldt jeg på vejen og fik 
”asfalteksem”, faldt ned af et træ og fik blå mærker og 
hudafskrabninger. Og ikke mindst da jeg faldt igennem 
nogle køkkenskuffer og endte med at få en stegegaffel 
i højre balle. Jeg brugte nemlig køkkenskufferne som 
trappestige, og når jeg rumsterede i køkkenet, satte min 
mormor sig på en stol, så hun kunne se, hvordan jeg fik 
mine knubs – hvis altså jeg var uheldig. 

I gang med en uddannelse
Da Ulrich flyttede til København, søgte han førtidspensi-
on, som han fik efter en del kamp. Men det blev hurtigt 
ensomt, og han manglede et fællesskab med andre. Så 
han kontaktede sin sagsbehandler og spurgte, om han 
ikke kunne få hjælp til at tage en uddannelse.
– Det syntes sagsbehandleren sådan set var en god idé, 
men jeg kunne jo ikke bare vælge og vrage. Jeg kunne jo 
fx ikke blive idrætslærer, sagde hun! Det skulle jeg nok 
modbevise, så jeg kontaktede en idrætshøjskole i Aars, 
og her kom jeg i gang med idrætslæreruddannelsen. 
Omkring et år inden jeg var færdiguddannet, skulle jeg 
opereres i benene endnu engang. Men operationen gik 
galt, så jeg fik en dropfod, hvilket betyder, at jeg ikke 
kan løbe mere. Og så kunne jeg desværre heller ikke 
færdiggøre uddannelsen. Derfor måtte jeg tilbage på 
skolebænken. 

– Mit næste drømmejob var at blive kok, for jeg elsker 
at lave mad. Jeg får at vide af sagsbehandleren, at det 
kan ikke lade sig gøre, ”for du kan jo ikke se op over 
komfuret!”. Endnu engang tog jeg sagen i egen hånd, 
fandt en læreplads og kom i lære som kok. Det gik 
strygende, indtil jeg tre måneder før uddannelsen var 
færdig lige skulle ind og opereres igen. Så måtte kok-
kedrømmen også droppes. Men jeg har lært ufatteligt 
meget, som jeg har taget med mig.

Faldskærmsspring, rappelling og bjergbestigning
– Trods mit handicap har jeg altid været enormt aktiv 
og budt min krop på lidt af hvert. Ikke mindst da jeg var 
ung. Da jeg var en voksen teenager, sprang jeg både i 
faldskærm og dyrkede rappelling. Jeg trænede bjerg-
bestigning, fordi jeg havde en passion om at bestige 
Mount Everest, hvilket dog blev neddroslet til Mount 
Blanc. Desværre gik det ikke i opfyldelse, takket være 
endnu en operation, hvor jeg endte i gips fra brystet til 
min storetånegl i 16 uger. Herefter var det udelukket.

Opholdene på Pindstrup Centret
– Min skoletid var ikke just et eventyr. Den var præget af 
massiv mobning, og faktisk var det først da jeg kom på 
efterskole, at jeg fik gode venner, som respekterede mig 
og kunne se om bag mit handicap. 
Som barn var jeg på adskillige sommerlejre på Pindstrup 
Centret i Ryomgård. Her arrangerer man børnelejre for 
både handicappede og ikke-handicappede børn. Det 
er et fantastisk sted. Jeg fortsatte med at komme der 
som frivillig, og efterhånden blev jeg ungdomsleder og 
senere leder og endelig ansvarlig leder på børnelejrene. 
Jeg fik også startet nogle ungdomslejre op. Jeg nåede at 
være på Pindstrup Centret igennem 29 år – både som 
deltager og senere som frivillig. Faktisk har jeg boet der 
sammenlagt i 2 år, 11 måneder og 19 dage, opsumme-
rer Ulrich. 

Opholdene på Pindstrup var med til at opbygge Ulrichs 
selvværd, fordi her oplevede han børn, som var meget 
mere handicappet end ham selv, og sammenlignet med 
dem, følte han sig ikke handicappet. Og senere, da 
Ulrich fortsatte på centret som leder, kunne han bruge 
sine erfaringer ved at sige: ”Hey, hvis jeg kan dét og 
dét, med mit handicap, så kan du også!”. Han blev en 
rollemodel for de andre.

11
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– Vi havde blandt andet en ung mand, som sad i manuel 
kørestol som følge af rygmarvsbrok. Men han kunne 
ikke selv tage tøj på. Han var opvokset hos sine bed-
steforældre, som gjorde ALT for ham. Blandt andet 
gav de ham tøj på. Det ville jeg lave om på, så jeg stod 
ekstra tidligt op om morgenen i en uge, og så startede 
vi fra bunden af. Efter en uge, kunne han selv tage sit 
tøj på, og han var pavestolt. Året efter kom han igen, 
men i mellemtiden havde bedsteforældrene pillet 
hans nytillærte færdigheder ud af ham igen ved, at de 
havde insisteret på at give ham tøjet på. For det tog for 
lang tid, når han selv gjorde det! Det kom vi noget op 
at skændes om. Men efter et par år fik jeg en mail fra 
bedsteforældrene, hvor de gav mig en undskyldning og 
skrev, at jeg havde ret. For nu var han flyttet hjemme-
fra, og han kunne jo ingenting, på grund af dem, så nu 
måtte han starte forfra fra bunden.

En frisk start på Mors
På Pindstrup Centret møder Ulrich på et tidspunkt en 
pige, som han bliver meget glad for. 
– Hun kom fra Mors, og da jeg kort forinden havde 
mistet min mormor, hvilket totalt væltede min verden, 
fordi hun altid har været ankeret i min tilværelse, kunne 
jeg mærke, at det ville være godt med en frisk start. Så 
jeg flyttede til Mors, hvor min kæreste og jeg købte hus. 
Vores forhold varede dog kun halvanden måned, men 
nu havde jeg huset, så jeg kunne jo ikke bare flytte. Jeg 
tror også, det var rigtigt sundt for mig at komme væk 
fra København, for dét jeg havde gang i dér, med bajere, 
alkohol og stoffer var et skråplan, og jeg er ikke i tvivl 
om, at hvis jeg var blevet i København, var jeg endt på 
gaden som narkoman.
Efter en periode flyttede både min mor, min moster og 
min fætter også til Mors. Min mor og jeg havde ikke haft 
et særligt godt forhold til hinanden, men endelig fik vi 
sluttet fred. Til gengæld var forholdet til min moster, og 
i særdeleshed min fætter, meget fint, siger Ulrich.

Nu som radiovært
– På Mors blev jeg ansat på Radio Limfjorden. Mit job 
var sådan lidt ”all-over”, og her lærte jeg Bjarne Råbjerg 
at kende, og han blev min chef. Han oplærte mig til at 
blive studievært, så jeg havde eftermiddagsradioen fra 
kl. 14-18 hver dag. Efter nogen tid stoppede Bjarne og 
flyttede til Ikast, hvor han var blevet ansat på Radio 
Guld FM og Hit FM i Herning. Der headhuntede han 
mig, og jeg pakkede mine ting og flyttede til Herning.

Jeg skulle jo have et sted at bo, så jeg ringede til Fæl-
lesBo og forklarede min situation. Jeg kom til at snakke 
med en meget sød og hjælpsom dame, der varetog 
boligudlejningerne, og allerede efter et par dage fik jeg 
tilbudt en lejlighed på Niels Bohrs Vej. Jeg slog straks 
til – og pr. 1. april 2008 startede jeg på Guld FM, og den 
15. april flyttede jeg til Herning. 

Filmoperatør i Ikast Bio
Desværre må Ulrich efter 3-4 måneder konstatere, at 
jobbet ikke lever op til hans forventninger, så han stop-

per. Heldigvis har han sin pension, så han kommer ikke i 
nogen økonomisk klemme. 
– På dette tidspunkt startede jeg på Fermaten som 
frivillig, og det gav mig blod på tanden i forhold til at 
arbejde med koncerter, festivaller og så videre. Samtidig 
med dette stoppede Bjarne, min gode ven og tidligere 
chef, også på Guld FM for at blive chef i Ikast Biograffor-
ening. En dag viste Bjarne mig, hvordan man klippede 
film sammen, og i den forbindelse blev vi enige om, 
at jeg jo lige så godt kunne begynde at arbejde som 
filmoperatør dér. Der havde jeg en rigtig god tid, men 
efter det hele efterhånden blev mere og mere digitalise-
ret, forsvandt mine arbejdsopgaver, så til sidst stoppede 
jeg helt. Men Bjarne er stadig min gode ven!

Holder fast i Herning Rocker
Efterhånden kan Ulrichs ben ikke længere holde til det 
meget aktive liv, som blandt andet har budt på arbej-
det på Fermaten, i biografen og alt, hvad han ellers har 
involveret sig i: Herning Upcoming Festival, Battle of the 
Bands, Herning Rocker, Ikast Musikliv og så videre. 
– Jeg fandt ud af, at fra den sidste weekend i maj, der 
hvor Herning Rocker afholdes og frem til festivalåret 
slutter, havde jeg sovet i min egen lejlighed syv dage. 
Resten af tiden var det rundt omkring – enten i min 
bil, på hotelværelser, under scenen i en hængekøje 
eller, hvor man nu end kunne sove. Det kunne mærkes 
på kroppen, så i dag laver jeg kun Herning Rocker. Det 
holder jeg fast ved, understreger Ulrich.

– På Herning Rocker kører jeg rundt på min store cros-
ser med anhænger og sørger for at fragte drikkevarer og 
mad rundt. I år havde vi tre sættevogne med drikkeva-
rer og én med madvarer samt en lille køler med mad. 
Og så måtte vi endda sørge for at skaffe endnu flere 
drikkevarer, for folk havde været vanvittigt tørstige på 
festivalens første dag og aften. På de to tage bliver det 
til adskillige tons, jeg flytter rundt fra A til B.

Foto: Flemming Scully
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Musikken fylder meget
Musikken er fortsat en vigtig del af Ulrichs liv og den får 
lov at fylde rigtigt meget. 
– Jeg har haft meget at gøre med forskellige bands gen-
nem årene – og ét af dem, jeg værdsætter særligt højt 
er Queen Machine. De spillede deres 6. koncert nogen-
sinde på Ikast Musikliv, og fra da af fik de hurtigt masser 
af bookinger i kalenderen. Her startede deres succes for 
alvor. Et andet band, jeg også er meget glad for, er ét, 
der hedder Von Dü. I den helt anden ende af skalaen 
er det Magtens Korridorer. Jeg tager ind imellem med 
til nogle af bandsenes koncerter, hvor jeg snakker og 
hygger med dem bag scenen, tager gode billeder både 
til mig selv og til deres PR, hvis de har brug for det.

Jeg ser ud, som jeg gør
Allerede tidligt i livet vælger Ulrich at være meget 
åben og ærlig omkring sit handicap. Han svarer hellere 
end gerne på spørgsmål, som folk måtte have, og han 
vil 1.000 gange hellere have, at børn, som jo er helt 
naturligt nysgerrige, når de ser ham, får lov til at spørge 
ham, hvorfor han ser ud som han gør, end at forældre-
ne tysser på børnene, og på denne måde gør Ulrich til 
”elefanten i rummet”. 
– Det nytter jo ikke at pakke tingene ind i vat. Jeg ser jo 
ud, som jeg gør. Og hvis du ikke vil acceptere min højde 
på 123,4 cm og mit udseende, så er vi jo ikke venner. For 
så kan vi ikke bruge hinanden til noget. Jeg er, som jeg er!
Da Pokemón Go*) kom frem for et par år siden, var jeg 
ude at handle. Der var en lille dreng, som stillede sig 
op foran mig og råbte at sine lungers fulde kraft: ”Mor, 
mor, er det en rigtig levende Pokemón???”. Jeg skreg af 
grin, og moderen var så flov, men vi snakkede lidt om 
det, og alt var fint.

– Da denne episode med drengen skete, havde jeg lige 
søgt Herning Kommune om at få noget lavet om i min 
lejlighed, men havde fået afslag med den begrundelse, 
at de vurderede, at mit handicap ikke var vedvarende! 
Denne vurdering var så grotesk, at jeg har gemt papi-
rerne med udtalelsen. Nå, men jeg fortalte en god ven 
om Pokemón-episoden, og han sagde til mig: ”Jamen, 
du ér jo en Jern-Pokemón med alt det jern, du har i 
kroppen, så nu venter Herning Kommune vel bare på, at 
du udvikler dig… 

Små mirakler sker
Da Ulrich blev født, fik hans familie at vide, at han aldrig 
ville komme til at gå. Men det vidste Ulrich jo ikke. En 
dag, da Ulrich var 5½ år gammel, kommer hans oldefar 
på besøg hjemme hos mormoren og ham. 
– Min oldefar var en fin herre med slips og spadsere-
stok. Han hjalp min mormor med at hugge brænde, og 
her fandt han en stav, som lignede hans egen stok. Den 
gav han til mig. Fem minutter senere gik jeg rundt med 
min nye stok. Tyve minutter senere havde jeg smidt 
stokken, og herefter løb jeg rundt i haven. Min mormor 
havde svært ved at fatte, hvad hun så. Fordi jeg er født 
uden lårben, sidder mine knæ oppe i hofteskålene, 
og pr. definition kan man ikke gå uden en lårknogle. 
Men det véd børn jo ikke, så nogle gange sker der små 
mirkaler.
– På dette tidspunkt var jeg tilknyttet en læge på Rigs-
hospitalet, og da han var kommet sig over overraskel-
sen med, at jeg pludselig kunne gå, blev der taget en 
masse røntgenbilleder af mine ben, og han vurderede 
derefter, at nogle af underbensknoglerne skulle erstat-
tes af plastik og jern, for så ville det blive bedre. Jeg er 
desuden født med en venstre hånd, der ligner en klo. To 
af mine fingre er sammenvoksede og min tommelfinger 
er oprindeligt min lillefinger. Men den blev flyttet om på 
den modsatte siden af hånden, så den blev meget mere 
funktionel. 

Livet igennem har Ulrich været igennem utallige opera-
tioner.
– I år har jeg rundet min operation nr. 50. Jeg fik min 
første operation den 27/3 1973, dagen efter jeg blev 
født. Jeg fik min operation nr. 50 den 27/3 2023, dagen 
efter min 50 års fødselsdag. Endda på nogenlunde sam-
me tidspunkt på dagen.

– Jeg har altid været noget af en fighter. Fortæl mig 
noget, jeg ikke kan, og så skal jeg i hvert fald nok mod-
bevise dig. Det eneste, jeg ikke kan, som de fleste andre 
kan, er at cykle på en almindelig cykel med fodpedaler. 
For dét kan mine ben altså ikke, slutter Ulrich. 

*) Pokemón Go er et digitalt spil, der foregår i en fantasiver-
den, hvor Pokemón-figurerne bl.a. kan vokse sig større og 
udvikle nye færdigheder.

Den største begivenhed i mit liv? 
Da jeg stoppede i folkeskolen og kom på 
efterskole, og for første gang fik nogle rigtige 
klassekammerater, i stedet for nogle, som bare 
moppede 24/7.

Mit yndlingssted? 
Jeg har to! Foran eller bag ved en scene.

Min livret?
Gratis mad.

Min favoritmusik? 
Alt live musik.

Min favoritbog? 
Som ung var det ungdomsmagasinerne MIX og 
Vi Unge. I dag læser jeg ikke ret meget.

Mit favorit rejsemål:
Nordkap, som jeg påtænker at køre til i sommer.

      skarpe t i l  Ulr ich6
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Bussen kørte fra Herning kvart i otte lørdag morgen, og 
kl. 10 sad medlemmer fra FællesBos afdelingsbestyrelser, 
repræsentantskab, organisationsbestyrelse og admini-
stration bænket i mødesalen på Trinity Hotel klar til en 
spændende dag. Programmet for weekenden bød på en 
god blanding af faglige oplæg og hyggeligt samvær med 
hovedtemaet ’det gode naboskab’ i centrum. 

Ny vision med blik på verdensmålene
Under overskriften ’FællesBo her og nu’ indledte Finn 
Stengel Petersen, Mona Hedegaard og Peter B. Morten-
sen – henholdsvis formand, næstformand og direktør for 
FællesBo – lørdagen med en kort gennemgang af, hvad 
der sker i FællesBo i øjeblikket.
 
Peter gav et indblik i de første 150 dage i direktørstolen. 
Mona og Finn præsenterede organisationsbestyrelsen og 
gennemgik blandt andet FællesBos vision for de kom-
mende fem år. Visionen er udarbejdet af en styregruppen 
under organisationsbestyrelsen, som har valgt at lade 
en del af FN's 17 verdensmål udgøre den overordnede 
ramme for visionen. Mona Hedegaard uddybede: 
– Selvom vi blot er en lille boligorganisation i Danmark, 
kan vi godt tænke stort og være med til at bane vejen for 
en mere bæredygtig verden. Verdensmålene sender et 
tydeligt budskab om, at verdens udfordringer skal løses i 
fællesskab. 

Emnet vakte stor interesse hos beboerne, og der kom 
mange gode eksempler på, hvordan flere bestyrelser i 

dag forsøger at skabe mere biodiversitet og bedre vilkår 
for naturen i deres afdelinger med blandt andet insekt-
hoteller og omlægning af store plæner til mere ’vild med 
vilje’ og blomsterenge. 
Deltagerne fik alle to pakker vilde blomsterfrø med hjem 
for selv at kunne skabe lidt ’vild med vilje’ på altanen 
eller terrasse.

Klods-Hans for viderekomne
Efter frokost var tiden kommet til at møde dagens to 

Et godt naboskab er vigtigt, for det skaber tryghed og samhørighed. Og netop det gode nabo- 
skab var i fokus på årets kursusweekend, som i år blev afholdt på Trinity Hotel og Konference 
Center i Fredericia lørdag den 17. juni til søndag den 18. juni. 

Af Karin Nygaard Sørensen

Reportage 
fra årets 
kursus-

weekend

Næstformand Mona Hedegaard og formand Finn Stengel 
Petersen talte om FællesBos vision for de kommende fem år.

satte rammen for årets kursusweekend

Godt naboskab og 
bæredygtighed



foredragsholdere - Pernille Bandholm Jakobsen og Henrik 
Krogh, som tilsammen udgør duoen Klods-Hans for 
viderekomne. Klods-Hans for viderekomne er et såkaldt 
forumteater. Forumteater er kort fortalt situationer fra 
hverdagen omsat til teater. Pernille og Henrik tog fat i 
nogle af hverdagens dilemmaer og de udfordringer, der 
kan opstå, når man bor tæt sammen i en boligafdeling – 
og det på en humoristisk måde.  
Deltagerne skulle selv være aktive og f.eks. reflektere 
over, hvad der foregik i hovedet på karaktererne i scenen. 
Hvad der blev tænkt, men ikke sagt. Hvilke håb figurerne 
har. Hvad de forskellige figurer kan gøre for at få situatio-
nen i en mere konstruktiv retning. 

Hvordan bor vi mere bæredygtigt?
Det spørgsmål fik deltagerne mange svar på søndag, da 
de bød velkommen til Kristine Virén, som er formidlings-
chef hos Bolius. Mange kender hende måske bedst som 
ekspert i DR’s populære program ’Hammerslag’.

Kristine Virén holdt et oplæg om, hvordan vi alle kan bo 
mere bæredygtigt i vores bolig. Oplægget kom omkring 
valg og beslutninger, vi alle bliver stillet overfor – fra 
større tiltag, der gør en forskel i vores organisation, til 
hvordan vi alle kan træffe mere bæredygtige valg i vores 
dagligdag. Der var undervejs mulighed for at gætte lidt 
med ved at give sit svar til kende med en rød eller grøn 
seddel. 

Kristine Viréns gode råd til at leve mere bæredygtigt
Vælg materialer med lavt 
klimaaftryk og lang levetid
• Forbrug mindre
• Søg viden 
• Tjek mærkningsordninger
• Bæredygtige byggematerialer

Vedligehold og genbrug mere
• Bevar lidt længere (f.eks. køkken, bad mv.)
• Vedligehold
• Reparer
• Tænk i genbrug

Udnyt pladsen i bolig og have bedre
• Nytænk boligens rammer
• Byg til, når det giver mening

• Flyt til mindre
• Vælg biodiversitet
• Dyrk have og altanen

Brug mindre energi og vælg en 
grønnere energikilde
• Sænk temperaturen
• Spar på strømmen
• Efterisoler/energirenover din bolig

Find fælles løsninger og del mere
• Bofællesskaber
• Del dine ting 
•  Sorter og giv dine brugte ting videre 

til genbrug

FællesBo afholder hvert år et weekendarrange-
ment, typisk fra lørdag til søndag, hvor med-
lemmer af alle afdelingsbestyrelserne og re-
præsentantskabet er inviteret. Arrangementet 
er planlagt og koordineret af et kursusudvalg 
under organisationsbestyrelsen, og formålet er 
at give deltagerne gode idéer og input til deres 
bestyrelsesarbejde og give dem mulighed for 
at møde ’kolleger’ fra andre boligafdelinger og 
herved dele erfaringer og idéer med hinanden. 

Hvad er  Fæl lesBos 
kursusweekend?

15

R e p o r t a g e  f r a  k u r s u s w e e k e n d

Pernille og Henrik fra Klod-Hans for 
viderekomne gav deres bud på, hvordan 
vi fremme det gode naboskab.
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Det sker i bestyrelseslokalet
Siden sidst har vi holdt repræsentantskabsmøde i 
FællesBo. Det skete tirsdag den 23. maj i MCH Herning 
Kongrescenter. Næstformand Mona Hedegaard var på 
valg i år og ville gerne tage en periode mere på posten. 
Mona blev genvalgt uden modkandidater og glæder sig 
nu til at fortsætte sit arbejde for FællesBo. 
Repræsentantskabet genvalgte desuden følgende med-
lemmer til bestyrelsen: Dinna Andrup Madsen, Jesper 
Schreiber og Mette Østergaard. Derudover blev Henriette 
Lytorp afd. 019 Mindeparken og Palle Frost Mortensen 
afd. 236 Vinkelvej og Danmarksgade valgt ind i bestyrel-
sen. Palle Frost Mortensen er valgt for et år, og de øvrige 
fire bestyrelsesmedlemmer er valgt for to år. 
Du kan læse bestyrelsesberetningen og den samlede 
årsrapport med organisationens regnskaber på Fælles-
Bos hjemmeside. Du kan herunder se sammensætnin-
gen af organisationsbestyrelsen pr. 23. maj 2023. 

Fokus på fremtidssikrede boliger
Vi har stor fokus på at vedligeholde og udvikle vores 
boliger, så standarden er i orden og lever op til nutidi-
ge og fremtidige krav. Det sker blandt andet ved store 
helhedsplaner og renoveringer. 
Her i foråret kom vi et skridt tættere på, at håndvær-
kerne rykker ind i to af FællesBos største afdelinger 
– nemlig Sønderager og Porshøj. Begge afdelinger skal 
totalrenoveres med støtte fra Landsbyggefonden. Pla-

nerne blev oprindeligt godkendt i 2020. Der er dog sket 
store ændringer i projekteringen, og indretningerne af 
boligerne er ændret væsentligt, så FællesBo har derfor 
valgt at spørge beboerne, om de kan godkende disse 
ændringer. 
Vi synes selv, at projekterne er blevet bedre, og det 
syntes beboerne heldigvis også, da begge afdelinger 
stemte stort ’ja’ til ændringerne. 

Afdelingsmøder i sigte
Afslutningsvis kan vi konstatere, at sommerferien 
snart står for døren. Vi i organisationsbestyrelsen skal 
naturligvis også slappe af og nyde den skønne tid, for til 
august går det løs igen med 84 afdelingsmøder. Traditio-
nen tro forsøger vi at have en person fra organisations-
bestyrelsen repræsenteret til alle afdelingsmøder. 
Vi vil også allerede nu opfordre så mange som muligt til 
at møde op til møderne og være med til at bestemme, 
hvordan fremtiden skal forme sig i jeres afdeling.
   
Med ønsket om en dejlig sommer
Organisationsbestyrelsen for FællesBo

ORGANISATIONSBESTYRELSEN  pr. 23. maj 2023

MEDLEMMER AFDELING

Formand Finn Stengel Petersen 400 Gadegårdsvej

Næstformand Mona Hedegaard 004 Sabroesvej

Bestyrelsesmedlem Bo Kristensen 104 Fredhøj

Bestyrelsesmedlem Dinna Andrup Madsen 113 Ydunsvej/Baldersvej

Bestyrelsesmedlem Freddy Horsleben 301 Klokkeparken

Bestyrelsesmedlem Jesper Schreiber 200 Lyngbyen

Bestyrelsesmedlem Henriette Lytorp 019 Mindeparken

Bestyrelsesmedlem Mette Junge Poulsen Medarbejderrepræsentant

Bestyrelsesmedlem Mette Østergaard 103 Ny Møllevej

Bestyrelsesmedlem Palle Frost Mortensen 236 Vinkelvej og Danmarksgade

Bestyrelsesmedlem Sarah Primdahl 107 Porshøj

Suppleant Karina Gregersen 300 Tolstedparken

Suppleant Ulrich Fleron Wisth 311 Elmegade

HUSK 

hvis du vil vide mere 

om organisationsbesty-

relsens arbejde kan du 

finde dagsordener og 

referater af bestyrelses-

møderne på

fællesbo.dk.



En god dag i Sjællandsparken
– nu er renoveringen i gang
Tirsdag 2. maj fejrede beboere, håndværkere og FællesBo, at renoveringen af 80 boliger 
i Sjællandsparken midt i Herning er startet op. 

Renoveringen har været længe undervejs. Men endelig 
tirsdag i denne uge kunne FællesBo officielt sætte gang 
i renoveringen. En god flok beboer fra afdelingen var 
mødt op til fejringen.

Inden FællesBos formand Finn Stengel Petersen svinge-
de hammeren, fortalte han lidt om processen:
– Vi skal over 10-12 år tilbage, da FællesBo tog de første 
skridt på vejen til renoveringen af Sjællandsparken. 
Boligerne er fra 1956, og ingen er vist i tvivl om, at det 
meste trænger til renovering. Men det har været en 
lang proces. At renovere med støtte fra Landsbyggefon-
den er ikke noget man gør på én dag. Til gengæld har 
vi med støtten kunne holde huslejen på et nogenlunde 
niveau samtidig med, at beboerne får virkelig flotte 
fremtidssikrede boliger. 

Stor omvæltning at flytte
Finn Stengel Petersen forsikrede, at FællesBo gør alt, 
hvad der er muligt for at finde gode genhusninger til 
alle. Han anerkendte dog også, at det kan være svært at 
forlade sin bolig:

– For jer beboere, kan jeg forestille mig, at det, at I skal 
flytte ud af jeres boliger, mens de renoveres, er en ting, 
som fylder utroligt meget. Det er sin sag at skulle tøm-
me sin bolig og flytte i en midlertidig bolig i en periode. 
En bolig man måske har boet et helt liv i. Det er ikke en 
nem sag. 

Rundvisning i en skrællet bolig
Renoveringen startede reelt op lige inden påske, og 
håndværkerne har derfor været i gang et par uger. Efter 
hammerslaget fik beboerne derfor mulighed for at se et 
par boliger, som nu er skrællet for al inventar. Dagen i 
Sjællandsparken sluttede med pølser og kolde sodavand. 

Fakta om renoveringen af afd. 016 Sjællandsparken
Renoveringen finansieres med penge fra Landsbygge-
fonden, FællesBo og Herning Kommune.  Den samlede 
renoveringsudgift ligger på ca. 131 mio. kr. Afdelingen 
får efter renoveringen 80 lejemål. Boligerne totalreno-
veres med blandt andet nye køkkener og badeværelser 
og udskiftning af alle vand-, varme- og elinstallationer. 
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F æ l l e s  F r e m t i d

FællesBos formand Finn Stengel og projektleder fra FællesBo Lars Bækgaard slår officielt det første søm i 
for at markere opstarten af renoveringen af Sjællandsparken.



Så er det igen blevet sommer, og ferien nærmer sig for 
de fleste. De første 150 dage er gået, siden jeg startede 
som direktør, og jeg er kommet godt ind i rollen og har 
efterhånden fundet mine ben at stå på. I skrivende 
stund kan jeg tænke tilbage på en god kursusweekend 
i Fredericia med beboerdemokrater og ansatte fra ad-
ministrationen. Det var som altid en stor fornøjelse at 
tale med mange af jer og høre, hvordan det går i jeres 
afdelinger. 

FællesBo er gået ud af et travlt forår. Inspektørerne og 
ejendomsfunktionærerne har brugt meget krudt på at 
sætte sig ind i det nye E-drift-system, som med tiden 
skal lette arbejdet i driften. Det kræver dog altid en 
indsats at erstatte gamle rutiner med nye, så det har 
givet lidt grå hår. Jeg er sikker på, at det inden længe 
kommer til at give gode resultater. 

Økonomiafdelingen har haft fokus på udarbejdelsen 
af årsregnskabet, forbrugsregnskaber og bugetter for 
2024. Oven i det hele er arbejdet med helhedsplaner-
ne nu så langt fremme, at det griber ind i stort set alle 
områder i organisationen. Mange rutiner 
skal gentænkes, og samarbejdet mellem 
afdelingerne kræver stor fokus for at 
alt skal køre bedst muligt. Men det er 
spændende, og medarbejderne gør 
en stor indsats.  

23. maj var FællesBos repræsentant-
skab samlet til årets repræsentant-
skabsmøde i Herning Kongrescenter. 
På mødet blev Mona Hedegaard gen-
valgt som næstformand for FællesBo. 

Henriette Lytorp og Palle Frost Mortensen fik begge en 
plads i organisationsbestyrelsen og afløser derfor Lone 
Cole og Jan Sloth Nielsen. Jeg ser frem til et forsat godt 
samarbejde med bestyrelsen. 

Et spørgsmål, jeg for tiden ofte får stillet er, om der 
bliver installeret ladestandere i FællesBos afdelinger. 
Og det forstår jeg godt! I takt med at flere og flere 
køber elbil, bliver behovet for adgang til ladestande-
re større – også i boligorganisationer som FællesBo. 
FællesBos driftsafdeling arbejder derfor i øjeblikket på, 
hvordan der kan etableres ladestandere i afdelingerne 
på bedste vis. Organisationsbestyrelsen har besluttet, 
at der skal findes en løsning, hvor etablering, drift og 
service af standerne ikke skal koste afdelingen noget. 
Disse omkostninger skal i stedet lægges på ladeprisen. 
Afdelingsbestyrelserne er blevet informeret, og der 
bliver mulighed for at tage emnet op på de kommende 
afdelingsmøder i august og september. 
Sidst men ikke mindst vil jeg gerne slå et slag for Fæl-
lesBos nye vision: Vi tager socialt ansvar og arbejder 
fremtidsorienteret for: Beboere, Attraktive boliger, En 
professionel organisation og Bæredygtighed. En vision 

skal ikke bare udarbejdes og herefter puttes i en 
skrivebordsskuffe. Det bliver denne vision, vi vil 

bruge aktivt i forhold til nye tiltag og idéer, der 
arbejdes på hver dag de kommende år.

Rigtig god sommer.

Venlig hilsen 
Peter Bøgebjerg Mortensen

På mit bord lige nu
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Krydsordsløsningen skal være os i hænde senest 7. august 2023. Send løsningen 
til FællesBo, Nygade 20, 7400 Herning i en kuvert mærket ’Krydsord’. 
Eller send løsningen på en mail til kans@faellesbo.dk. Vinderen får direkte be-
sked, og løsningsordet kan læses i næste udgave af ’Til enhver Lejlighed’. 
Præmien er et keramikflag til en værdi af ca. 160 kr. Præmien kan ikke 
ombyttes til penge. Ansatte ved FællesBo må ikke deltage i konkurrencen.

Løs krydsordet og deltag i konkurrencen om et fint flag i keramik.

Vind et fint keramikflag

FællesKryds

Vinderen af 
krydsordet 

i “Til enhver 
Lejlighed” 

i marts var: 

Esther Korshøj.



Nygade 20    7400 Herning    Tlf: 96 26 58 58      www.faellesbo.dk

Mennesket i Midten
– Et tilbud til alle FællesBos beboere

HAR DU EKSEMPELVIS BEHOV FOR VEJLEDNING I AT:

 Få lavet et budget, så du har overblik over din økonomi? 

 Etablere kontakt med Herning Kommune eller din bank? 

 Forstå og reagere på din post, e-boks, breve og regninger?

 Komme i kontakt med fritids- eller uddannelsestilbud, jobcenter og lignende?

Oplever du mistrivsel? Det kan være på grund af ensomhed, helbredsmæssige årsager, økonomi, krise 
(fx skilsmisse, dødsfald, arbejdsløshed) eller andet.  Så er Mennesket i Midten klar til en samtale.
FællesBo har ansat to socialfaglige medarbejdere til at varetage disse opgaver, og de er klar til at mødes 
med dig – gerne inden problemerne vokser sig for store.

Mennesket i Midten har desuden til formål at forebygge udsættelser af beboere, der bor til leje hos FællesBo. 
For at undgå de menneskelige samt økonomiske konsekvenser, der kan være forbundet med en udsættelse, 
tilbyder vi vejledning omkring dette.

’Mennesket i Midten’ er et tilbud om socialfaglig rådgivning og støtte, der skal komme 
beboere i FællesBo til gode og medvirke til at skabe og fremme trivsel. 

Kontakt Lars og Ebbe
Lars Korsgaard Rasmussen: Telefon  20 90 17 39, lakr@faellesbo.dk
Ebbe Østergård: Telefon 20 85 49 13, ebos@faellesbo.dk


